
Kedves János!  
 
Negyedik hónapja van nálam az ön készüléke. Szeretném leírni a tapasztalataimat. Akkor jutott 
hozzám az ön készüléke, amikor egy újabb kemoterápiát kezdtek nálam. A betegségem 2 éve 
kezdődött, petefészek rák, ami sajnos mikor már tüneteket okozott akkor szétszóródott a hasfalon. 
Sajnos az első fajta kemoterápia semmit nem ért, úgymond feleslegesen kaptam, csak a mérgező 
hatását fejtette ki, a daganatos sejteket sajnos nem tudta elpusztítani. A készüléket az Ön ajánlása 
szerint használtam. Napi 2X15 perc hüvely és hasüreg felé, és egész éjjel a fekhelyemre irányítva. A 
használat alatt a vérképem végig tökéletes volt, sem a vörös, sem a fehérvérsejtek nem csökkentek. 
Sajnos nagyon erős asztmás rohamaim voltak a tavaszi pollenekre, megkaptam a szemcseppemet és 
az orrcseppemet, de 2 nap használat után el is tettem őket, mert a készülék ezt is megoldotta. Sem 
orrfolyás, sem görcsös köhögés, sem könnyezés nem jelentkezett. Közben az ORGON vizet is iszom. 
3 hete egy újabb fajta kemoterápiát kezdtek nálam, ami hihetetlen erős, teljesen felborította az 
emésztésemet, sokat vagyok lázas, ami a daganatsejtek szétesése miatt van, amelyek bekerültek a 
véráramba, és ott nagyon nagyfokú mérgezést okoznak. Most tehát fogalmam sincs, hogy a készülék 
mi mindenben segít, mert nagyon rossz állapotban vagyok, nagyon erős fájdalmakkal, de az biztos, 
hogy éjjel nagyon jól alszom, és azt biztos a készüléknek köszönhetem 
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